
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 554 

 

На 27 юни се проведе заседание на Централната избирателна 

комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК. 

  Докладват: Силвия Стойчева, Любомир Георгиев, 

   Ерхан Чаушев и Георги Баханов 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Цветозар Томов, Севинч  

   Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

   Любомир Георгиев, Ерхан Чаушев и Красимир  

   Ципов 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева, Елка Стоянова и  

   Цветозар Томов 

4. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

5. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

6. Проекти на решения относно отказ и освобождаване на 

народни представители. 

  Докладва: Росица Матева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Цветозар Томов, Емил 

Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана 
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Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Камелия Нейкова и Йорданка Ганчева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

господин Емил Войнов и госпожа Росица Матева – зам.-

председатели на Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, 

откривам заседанието на Централната избирателна комисия. 

Дванадесет членове на Централната избирателна комисия са 

в залата – имаме необходимия кворум. 

Поради отпуск отсъстват колегите Нейкова и Ганчева. 

Предложението за дневен ред е публикувано във вътрешната 

мрежа: 

1. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК с 

докладчици колегите Стойчева и Георгиев. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

Войнов, Матева, Димитров, Томов, Солакова, Стойчева, Георгиева, 

Георгиев, Елка Стоянова, Чаушев и Ципов. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици колегите 

Матева, Стоянова и Томов. 

4. Медийни пакети – ще ни докладва колегата Димитров. 

5. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчици колегите Стойчева и Георгиева. 

Има ли допълнения към дневния ред? 

Колега Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Моля за нова точка в дневния ред: 

Проекти на решения относно отказ и обявяване на избрани народни 

представители. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Предлагам това да 

бъде точка шеста: Проекти на решения относно отказ и 

освобождаване на народен представител. 

Колега Чаушев, ще Ви добавя в първа точка.  

Други предложения?  

Ако няма, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Колега Стойчева, заповядайте в първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОИК. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е предложение от 

упълномощен представител на партия „Движение за права и 

свободи“ с вх. № ЦИК-МИ-09-475-1/26.06.2024 г., с което се 

предлага на мястото на освободения член на ОИК – Столична, 

Георги Константинов Димитров да бъде назначен Явор Росенов 

Митев. 

Приложени са всички изискуеми документи, поради което, и 

на посочените в проекта на решение правни основания, предлагам 

Централната избирателна комисия да приеме решение, с което 

назначава за член на ОИК – Столична, Явор Росенов Митев с 

посочено ЕГН в проекта на решение. 

На назначения член на ОИК да се издаде удостоверение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, 

има ли изказвания? 

Процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3508-МИ/27.06.2024 г. 

Колега Георгиев, заповядайте в първа точка. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам проектен номер 5186 в 

папка с мои инициали относно промени в състава на ОИК – 

Бобошево, област Кюстендил. 

Постъпило е предложение от упълномощен представител на 

коалиция ГЕРБ-СДС, в което се предлага на мястото на освободения 

председател на общинската избирателна комисия с решение на 

Централната избирателна комисия от 25 юни, да бъде назначена 

Радостина Георгиева Сакаджийска. 

Приложени са декларация и копие от дипломата за завършено 

висше образование. 

Предвид изложеното и на съответните основания предлагам 

Централната избирателна комисия да вземе решение, с което да 

назначи за председател на ОИК – Бобошево, област Кюстендил, 

Радостина Георгиева Сакаджийска. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Има ли 

изказвания? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решение № 3509-МИ/27.06.2024 г. 

Колега Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: В моя вътрешна папка може да видите 

проект на решение относно промени в състава на ОИК – Столична. 

С вх. № ЦИК-МИ-11-473 и вх. № ЦИК-МИ-11-474 от 25 юни 

са постъпили заявления от Величка Грънчарова и Мартина 

Маринова за освобождаването им като членове на ОИК със 

заявление в оригинал – от квотата на ДПС. 



5 

Предлагам да освободим като член на ОИК – Столична, 

Величка Грънчарова, и анулираме издаденото й удостоверение, 

както и да освободим като член Мартина Маринова и анулираме 

издаденото й удостоверение. 

Предлагам да гласуваме това решение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Становища има ли? 

Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решение № 3510-МИ/27.06.2024 г. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, предлагам да гласуваме 

стандартното писмо до представителите на партията за съответното 

посочване на други кандидати за попълване състава на ОИК – 

Столична. 

Предлагам да гласуваме това писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към втора точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, ще докладвам на първо място 

само една справка във връзка с резултатите от извършена 

допълнителна проверка в Централната избирателна комисия. 

Справката е във вътрешна мрежа в папка с това 

наименование. Обсъдена е на работна група. 
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Предлагам да одобрим изпращането на писма по общини по 

така изготвената справка № 4, изготвена на 27.06. към 10,00 ч. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, виждате 

справката. Има ли изказвания? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, и аз ще се включа в тази точка. 

Първо, искам да ви уведомя, че е постъпило писмо от главния 

секретар на президента с вх. № ЧМИ-01-84/25.06.2024 г. С него ни 

изпраща препис от Указ № 163 от 24 юни 2024 г. на президента на 

Република България, с който е насрочен частичен избор за кмет на 

кметство Коиловци, община Плевен, на 20 октомври 2024 г. 

Докладвам за сведение. 

Постъпило е писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № МИ-15-354-

40/26.06.2024 г. С него ни изпращат проект на транспортен план за 

втория тур на новите и частични избори на 30 юни.  

В тази връзка моля за последващо одобрение на писмо до 

ОИК – Червен бряг, Севлиево и Хаджидимово, с което им 

изпратихме транспортния план за съгласуване. 

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, в отговор на това писмо сме получили писма от ОИК 

– Червен бряг, ОИК – Хаджидимово и ОИК – Севлиево, с вх. №№ 

ЧМИ-15-87-1; ЧМИ-15-87-2 и ЧМИ-15-87-3. С тях те приемат 

предложения проект на транспортен план. 

Поради горното предлагам да одобрим предложения 

транспортен план. 
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Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, постъпило е писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № 

МИ-15-354-39/26.06.2024 г. С него ни предоставят екрани и 

примерни резултатни файлове за втория тур на новите и частични 

избори на 30 юни.  

В тази връзка моля за последващо одобрение на писмо до 

„Информационно обслужване“ АД, с което изпратихме примерните 

резултатни файлове за проверка. 

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, в тази връзка в отговор на нашето писмо е постъпило 

писмо от „Информационно обслужване“ АД с вх. № ЧМИ-15-88-1, 

което, както казах, е във връзка с изпратените примерни резултатни 

файлове. Уведомяват ни, че данните са прочетени успешно, но 

обръщат внимание, че това не са истинските резултатни файлове. 

Предлагам да изпратим писмо до „Сиела Норма“ АД с искане 

да ни представят до 11,00 ч. в утрешния ден реалните резултатни 

файлове от втория тур на новите и частични избори на 30 юни. 

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване на 

писмото до „Сиела Норма“ АД. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, писмото от „Сиела Норма“ АД, което преди малко 

докладвах с вх. № МИ-15-354-39, също така молят за разрешение за 
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достъп до склада на 28 юни на двама техни служители, които да 

внесат смарткартите и флашпаметите и да инсталират машините за 

втория тур.  

Допълнително с писмо с вх. № МИ-15-354-41 молят да внесат 

плакати и листовки. 

Връщам на доклад и писмо от „Карго-партнер“ с вх. № МИ-

04-418-1, което докладвах на 21 юни за запознаване, където те също 

молят за достъп до склада. 

В тази връзка предлагам да изпратим писмо до ГД 

„Жандармерия“, с което да разрешим допускането в склада на 

посочените служители и материалите. Проектът на писмо е в моя 

папка с проектен номер 10728. 

Ако няма изказвания, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, предлагам да изпратим и писмо до „Карго-партнер“, 

с което да им укажем  да предоставят на „Сиела Норма“ АД четири 

броя СУЕМГ и да ни предоставят приемо-предавателен протокол 

със серийните номера на тези машини, както и да отделят 

дефектиралата машина от новите избори на 23 юни. Проектът на 

писмо също е в моя папка. 

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Постъпило е писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № МИ-15-354-

37/25.06.2024 г. във връзка с произведените нови и частични избори 

на 23 юни и с него ни изпращат записите на всички разговори, 

проведени с кол центъра, както и записаните данни от тикет 

системата. Докладвам го за сведение и запознаване, като ще възложа 
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на администрацията да провери записите във връзка с отчитане 

работата по договора. 

Докладвам два приемо-предавателни протокола с вх. № 

ЧМИ-15-82 и МИ-15-465/1 от 25 юни. Те са във връзка с 

флашпаметите, които предадохме на „Информационно обслужване“ 

АД. Сега те ни ги връщат. Докладвам ги за сведение. 

Още един приемо-предавателен протокол с вх. № ЕП/НС-15-

1572/26.06.2024 г. С него „Информационно обслужване“ АД е 

предал на ЦИК два броя флашпамети и пет броя смарткарти. 

Докладвам за сведение. 

Колеги, още един приемо-предавателен протокол с вх. № 

МИ-15-354-38/25.06.2024 г. С него сме предали на „Сиела Норма“ 

АД съгласно наше писмо 20 броя смарткарти и 8 броя флашпамети 

за четирите машини, които ще се използват на втория тур на 30 юни 

– за сведение. 

Постъпило е писмо от ГД „Жандармерия“ с вх. № МИ-15-

354-35/25.06.2024 г. С него ни уведомяват, че са създали 

организация за изнасяне и след това за прибиране в склада на 

„Карго-партнер“ на 180 броя машини за гласуване, използвани за 

новите и частични избори на 23 юни. Описани са номерата на 

превозните средства, с които са изнесени машините. Всички машини 

след това са прибрани в склада – докладвам го за сведение. 

Постъпило е писмо от „Информационно обслужване“ АД с 

вх. № МИ-15-469-1/25.06.2024 г. С него ни уведомяват, че са 

изпълнили указанията в наше писмо и са публикували резултатите 

от новите и частични избори на 23 юни на интернет страницата на 

ЦИК и на ОИК – докладвам го за сведение. 

Постъпило е писмо от Министерството на електронното 

управление с вх. № ЕП/НС-02-1553-1/27.06.2024 г. То е в отговор на 

нашето писмо с изх. № ЕП/НС-02-1553. Информират ни, че са 

определили трима служители по нашето искане – докладвам го за 

запознаване. 
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Колеги, продължаваме с Доклади по административни 

преписки. 

Колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, господин 

председателстващ. 

Колеги, в моя папка има два файла – единият се нарича 

„ОИСР“ (Организация за икономическо сътрудничество и развитие) 

и това е писмото, получено от Администрацията на Министерския 

съвет, с което ни уведомяват, че на 11 – 12 юли ще се проведе мисия 

на място в България на експерти на ОИСР във връзка с подготовката 

на прегледа за присъединяване на Република България към 

Спомагателния орган „Работна група за обществен интегритет и 

антикорупция“ на Комитета за публично управление. 

Може да погледнете текста на писмото. По същество, тъй 

като ние сме една от 30-те централни институции, с които ще се 

срещат, госпожа Габриела Козарева, която е подписала това писмо, 

очаква от нас до 2 юли да бъдат посочени лицата, които ще се 

срещнат с тези експерти, като е уточнено, че до 3 дни преди срещата 

може да бъдат направени промени в списъка, както и че по-късно ще 

бъде изпратен нещо като въпросник какво ще бъде обсъждано. 

Докладвах всичко това по-скоро за сведение и ще трябва, 

когато се върне госпожа Нейкова, да се уточнят кои ще бъдат 

лицата. Това е желанието на Министерския съвет – в момента за 

сведение. 

Вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-34 беше докладът, който докладвах за 

запознаване, сега е пристигнал преводът от 30 страници. Това е 

докладът, написан от наблюдателите на Мисията за изборите. 

Преводът е, за да могат да се запознаят колеги, които биха искали да 

прегледат документа. Докладът е общ и се отнася до всички страни – 

също за запознаване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега Томов, 

заповядайте. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-ЕП/НС-21-1578/27.06.2024 г. Писмото съдържа 

предложение на Обществения съвет към ЦИК. Предложението е 

свързано с анализа на причините за дефекти при машините за 

гласуване. 

В момента докладвам това писмо за сведение и запознаване. 

Мисля, че трябва да бъде разгледано на работна група и тогава да 

вземем решение можем ли и в каква степен да използваме 

предложенията, направени в него. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-450-4, с което 

Работна група „Избори“ към Министерството на външните работи 

ни уведомява, че има готовност да предаде всички чували с изборни 

книжа и материали от проведените на 9 юни избори за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители.  

Посочва се, че има две секции – и двете са от Измир, с номера 

633 и 634, в които в чувалите са запечатани батериите на машините 

заедно с изборните книжа и материали. Определен е отговорен 

служител по предаване на изборните книжа и материали, на който са 

изпратени координатите, включително и мобилен телефон за връзка 

– докладвам за сведение информацията, съдържаща се в това писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-19-468/25.06.2024 г. Тъй като писмото беше получено след 

заседанието, изпратихме писмо до Печатницата на БНБ за 

съгласуване – с част от колегите го обсъдихме, за съгласуване на 

графика за предаване на хартиените бюлетини за втория тур на 

изборите за кметове, както и писмо до общинските избирателни 

комисии с машинно гласуване с указание след получаване на 

бюлетините да получат ролките със специализирана хартия за 

машинно гласуване. 
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Във вътрешната мрежа са двете писма за последващо 

одобрение. Предлагам да ги гласуваме анблок. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в тази връзка ви 

информирам, че е създадена организация по предаването на ролките 

за машинно гласуване. Във вътрешната мрежа има и справка за 

общинските избирателни комисии и на всяка машина по две ролки 

да бъдат осигурени за втория тур на изборите за кметове. 

Докладвам ви за сведение вх. № ЦИК-15-218/26.06.2024 г. 

Това е приемо-предавателният протокол за предаване на 

ЕВРОИМПЕКС ЕООД мостра от ролките със специализирана 

хартия – 1 брой, за изразяване на становище относно изпълнение на 

решението на Централната избирателна комисия за унищожаване. 

Става дума за  ролките със специализирана хартия от изборите за 

народни представители и за местни избори през 2023 г. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЕП/НС-19-15-73/26.06.2024 г. – 

от Печатницата на БНБ сме получили график за проверка на 

технологичния брак и използваните печатни форми при отпечатване 

на хартиените бюлетини за произвеждане на изборите на 9 юни в 

печатници ДЕМАКС АД, ЕА АД и в Печатницата на БНБ с начална 

дата 1 юли – посочени са датите с часовите графици. 

Предлагам ви да изпратим писмо съгласно Решение № 3265, с 

което да уведомим Печатницата на БНБ, че няма да има 

упълномощени представители, които да присъстват на проверката на 

технологичния брак и използваните печатни форми. Съгласно 

Решение № 3265-ЕП/НС от 8 май тази година за извършената 
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проверка и унищожаването, екземпляр от протокол трябва да бъде 

предоставен на Централната избирателна комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Има ли изказвания?  

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

03-219/26.06.2024 г. от главния секретар на Народното събрание. 

Информирани сме, че на 29 юни и 6 юли – съботни дни, ще се 

извърши профилактика в кабинетите, стаите и залите в сградата на 

Народното събрание, включително и тези, които ползва Централната 

избирателна комисия. Профилактиката ще се извърши от служители 

в дирекция „Управление на собствеността“.  

С оглед на това се обръщат към нас за съдействие за 

осигуряване на достъп в този период до използваните от ЦИК 

помещения. Проверихме, като се има предвид, че на 30 юни имаме 

втори тур на изборите, дали не е възможно профилактиката да бъде 

извършена на 30 юни, но се оказа, че не е възможно да се променят 

датите към настоящия момент, затова остава 29 юни и 6 юли. 

Докладвам ви за сведение и осигуряване на този достъп, за което да 

се създаде необходимата организация. 

За сведение ви докладвам и вх. № ЦИК-ЧМИ-06-

80/24.06.2024 г. От община Видин сме получили заповед на кмета на 

общината, както и приемо-предавателен протокол за получаване на 

изборни книжа и материали от произведения избор за кмет на 

кметство Слана бара, община Видин на 23 юни. 

За запознаване ви докладвам вх. № ЦИК-04-217/25.06.2024 г. 

за изисквани сведения във връзка с прокурорска преписка в ГД 

„Национална полиция“. 



14 

Колеги, подготвила съм 15 писма до Районна прокуратура – 

Пловдив, от папката за извършените проверки за гласуване в 

нарушение в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. Тези лица са с настоящ адрес извън страната. За 

тях няма данни да са участвали в някакво качество или да има 

приложени доказателства – последните случаи съм отделила за 

работна обсъждане. 

Предлагам ви да гласуваме изпращането на писмата до 

Районна прокуратура – Пловдив, с данни за конкретни лица за 

проверка за извършено престъпление по смисъла на чл. 168 от 

Наказателния кодекс. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Има ли 

изказвания? Не виждам. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колега Матева, заповядайте в Административни преписки. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-МИ-11-480/26.06.2024 г. от ОИК – Столична, с което ни 

уведомяват, че на проведено на 21 юни заседание на ОИК – 

Столична, е прието Решение № 1146-МИ, с което са прекратени 

предсрочно пълномощията на            Е.                  В.             Б. със 

заличено ЕГН, който е кмет на Район „Илинден“, Столична община 

и са ни предоставили копие от цялата административна преписка по 

приемане на горепосоченото решение, която е доста обемна – може 

да се запознаете с нея в папка с мои инициали.  

Докладвам го за сведение, тъй като това решение на ОИК 

подлежи на оспорване пред Административен съд – София-град, 

пред който е образувано дело по жалбата на      Е.           Б. и 

независимо от написаното в медиите, всъщност Административен 

съд – София-град, в понеделник, за това че не може да се спре 
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предварителното изпълнение, допуснато по закон, на решението на 

ОИК – Столична, е насрочено заседание за разглеждане по същество 

на жалбата за 1 юли – докладвам ви тази преписка за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

продължаваме с колегата Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № 

ЦИК-ЧМИ-06-86/26.06.2024 г. преписка, която сме получили от 

община Кочериново за отваряне на запечатано помещение, в което 

се съхраняват изборни книжа и материали с цел да бъдат прибрани в 

него изборните книжа и материали от проведените частични избори 

в общината – за сведение. 

Докладвам ви вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-15-11-1/25.06.2024 г. – 

писмо, което за втори път получаваме от В. Х., с което тя ни 

съобщава, че е гласувала на 9 юни в избирателна секция в 15 МИР в 

София и при проверка в електронната мрежа на ЦИК, цитирам: на 

17 юни е получила съобщение, че посоченото лице не е налично в 

нито един списък. Иска проверка от страна на Централната 

избирателна комисия защо нейният вот не е отразен. 

Предлагам ви да изпратим писмо до госпожата, с което, 

първо, да обърнем внимание, че не става ясно каква точно справка 

иска тя да направи на интернет страницата на Централната 

избирателна комисия. Ако става въпрос за избирателни списъци, то 

те се намират в общинските и районните администрации, а не на 

страницата на Централната избирателна комисия. 

Според твърдението й, че е гласувала в избирателна секция в 

25 МИР София, в случай че се е разписала в избирателния списък, то 

секционната избирателна комисия е отчела нейния глас в резултата 

от изборите на 9 юни 2024 г. 

Моля да погледнете текста на писмото, което ви предлагам, и 

ако нямате допълнения и възражения, да го гласуваме и да го 

изпратим. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, по 

направеното предложение за писмо? 
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Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: За сведение докладвам писмо с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-06-1490-298 – въпроси, във връзка със секционните 

избирателни комисии. Остава за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-01-

214/25.06.2024 г. от администрацията на президента и препратено по 

компетентност на Централната избирателна комисия и на кмета на 

община Средец писмо от                 Ж.        Д. относно 

предварителното обявяване на избирателните списъци по постоянен 

адрес, а и по настоящ адрес, както твърди господинът в писмото. 

Предлагам това писмо от администрацията на президента да 

остане за сведение на Централната избирателна комисия, тъй като е 

изпратено до компетентния кмет на община Средец, който би 

следвало да изпрати отговора до подателя и да уведоми 

администрацията на президента. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега Чаушев, 

заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам вх. № МИ-

11-80/24.06.2024 г. от ОИК – Куклен. В изпълнение на наше решение 

ни уведомяват, че са прекратили правомощия на общински съветник 

– за сведение. 

Вх. № МИ-080477/26.06.2024 г. – постановление за отказ за 

образуване на наказателно производство за гласуване в общинските 

избори миналата година. Гражданинът е гласувал, бил е в 

забранителния списък. СИК са информирали ОИК, пък те казали да 
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попълни декларация и да гласува – така твърдят данните от 

прокурорското разследване.  

Гражданинът е живял във Федерална република Германия, но 

прокурорът преценява, че всъщност нямаме престъпление от 

субективна страна, тъй като от некомпетентните действия на 

членовете на СИК, гражданинът е останал с убеждение, че има право 

да гласува. 

Предлагам да не се обжалва това постановление. Малко по-

подробно се спрях на него, защото това е общо взето типологичен 

случай. Най-интересният факт е защо СИК се обажда на ОИК, при 

положение че гражданинът съществува в забранителния списък – 

затова го докладвам, за да знаем какво става по места. Само че 

всичките тези са давали и обяснения междувременно. 

Предлагам да не се обжалва. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

предложението. Има ли обратно мнение? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колега Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № ЦИК-

МИ-04-478/26.06.2024 г. писмо от РУ на МВР – Лом, с което искат 

да им предоставим информация във връзка с гласуването на лице с 

посочено ЕГН, с адресна регистрация в град Лом. Задават ни 

12 въпроса.  

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до кмета на 

община Лом с копие до Общинска избирателна комисия – Лом, 

както и писмо до РУ на МВР в Лом на вниманието на разследващия 

полицай, с което го уведомяваме, че писмото и списъкът на ГД 

ГРАО за гласувалите в нарушение на правилата на Изборния кодекс 

следва да бъде изискано със заверка от ГД ГРАО на МРРБ. 



18 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка шеста от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ОТКАЗ И 

ОБЯВАВАНЕ НА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ. 

Колега Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

заявление с вх. № ЦИК-НС-17-281/27.06.2024 г. от Месут Ердинч 

Рушид с посочено ЕГН, който е бил кандидат от кандидатската 

листа на „Движение за права и свободи“ в Трети изборен район – 

Варненски.  

С това заявление той заявява, че желае да бъде заличен като 

кандидат за народен представител от листата на ПП „Движение за 

права и свободи“ в Трети изборен район – Варненски, и да не бъде 

обявен за избран за народен представител. 

Колеги, предлагам ви проект на решение с проектен номер 

5187 във вътрешната мрежа, с който ви предлагам въз основа на 

подаденото заявление и доколкото с Решение № 3476-НС/ 

13.06.2024 г. на ЦИК, Месут Ердинч Рушид е обявен в списък Б на 

кандидатската листа на ПП „Движение за права и свободи“ в Трети 

изборен район – Варненски, да приемем подаденото заявление като 

заявление да бъде заличен от обявения списък Б и да не бъде 

обявяван за народен представител. 

С проекта на решение ви предлагам да вземем решение, че 

заличаваме Месут Ердинч Рушид с посочено ЕГН от списък Б, 

обявен с Решение № 3476-НС/13.06.2024 г. на ЦИК в листата на ПП 

„Движение за права и свободи“ в Трети изборен район – Варненски. 



19 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

предложението за решение. Има ли изказвания? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева,); против 

– 2 (Любомир Георгиев, Цветозар Томов). 

Решението е № 3511-НС/27-06.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, сега ви докладвам писмо с вх. 

№ ЦИК-НС-03-280/26.06.2024 г. от председателя на Народното 

събрание госпожа Назарян, с което ни се изпраща решение на 

Народното събрание от 26 юни, с което на основание чл. 72, ал 1, т. 1 

и ал. 2 от Конституцията на Република България са прекратени 

пълномощията на Филиз Хакъева Хюсменова като народен 

представител от Трети изборен район – Варненски. Моли се 

Централната избирателна комисия да обяви за народен представител 

следващия кандидат от листата на ПП „Движение за права и 

свободи“ в Трети изборен район – Варненски. 

Колеги, предлагам ви проект на решение, с проектен номер 

5188, с което въз основа на писмото и решението на Народното 

събрание, и на посочените правни основания да обявим за избран за 

народен представител следващия в листата след заличения с току-що 

приетото Решение № 3511-НС, кандидат Хюсми Осман Адем с 

посочено ЕГН, който да бъде обявен за народен представител в 

Петдесетото народно събрание от Трети изборен район – Варненски, 

издигнат от ПП „Движение за права и свободи“.  

Решението да се обнародва в „Държавен вестник“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

1 (Цветозар Томов). 

Решението е № 3512-НС/27.06.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме две 

писма – до председателя на Народното събрание, и до „Държавен 

вестник“, с които да изпратим копие от току-що приетото Решение 

№ 3512-НС. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура на 

гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към трета точка: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Колега Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви съобщение от 

Административен съд – Пазарджик, с вх. ЦИК-НС-17-86/4 от 26 юни 

2024 г., с което ни се връчва препис от Определение № 2420 от 

19 юни на съда по адм. дело № 587/2024 г., като от мотивите на 

определението става ясно, че по делото е постъпила молба с посочен 

входящ номер от жалбоподателя          Х.         В., с която оттегля 

изцяло подадената жалба против писмото на Централната 

избирателна комисия, поради което с определението е отменено 

откритото съдебно заседание, което беше насрочено за 25 юни. 

Оставена е без разглеждане жалбата на             Х.           В. и е 

прекратено производството по делото. 

Определението подлежи на обжалване с частна жалба, но аз 

ви предлагам, доколкото ние сме изпратили на 20 юни становището 

на Централната избирателна комисия по жалбата и сме 

претендирали разноски, ще възложа да бъде подготвена молба за 
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присъждане на разноските, тъй като ние не сме станали причина за 

завеждане на делото. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега Стоянова, 

заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, ще докладвам една преписка 

само за сведение, защото Централната избирателна комисия е в 

копие – това е жалба до Окръжна прокуратура – Хасково, с копие до 

ЦИК и до ОИК – Хасково, от              Д.           Д., областен 

координатор на ГЕРБ в Хасково. 

В жалбата се твърди извършено нарушение и се моли 

Окръжната прокуратура да извърши проверка дали не са налице 

данни за ангажиране на наказателна отговорност на лицето, спрямо 

което е подадена жалбата – вх. № МИ-09-451/23.06.2024 г. 

Другото, което искам да ви докладвам в тази точка, е 

получена преписка от областния управител на Област Стара Загора с 

наш вх. № ЕП/НС-05-15-74/26.06.2024 г. Областният управител ни 

уведомява, че при тях има постъпили преписки от РИК – Стара 

Загора, по издаване на актове с номера: 1, 3, 4 и 5 – от месец юни са 

всички актове с различни дати. 

Районната избирателна комисия е уведомила областния 

управител, че актовете са изпратени за връчване, но към момента на 

предоставянето им на областния управител няма данни да са 

връчени. 

Областният управител ни уведомява, че има информация 

само по отношение на Акт № 5 – че е връчен на нарушителя, и 

съответно ще бъдат предприети действия по чл. 496, ал. 3 от 

Изборния кодекс, но тъй като по отношение на Акт № 3 изрично е 

записано, че е върната информация, че не е получен от нарушителя, 

областният управител ни го препраща и моли, тъй като съгласно 

чл. 62, ал. 1 от Изборния кодекс срокът за осъществяване 

правомощията на РИК – Стара Загора, е изтекъл, моли 

компетентният орган – в случая Централната избирателна комисия, 

да предприеме действия по довършване на започнатите 
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административнонаказателни производства след изтичане срока на 

пълномощията на РИК. 

Уведомява ни, че дотук ни изпраща информация по 

отношение на Акт № 3. За актове 1 и 4 ще препрати такава, ако бъде 

получена при тях. 

Докладвам ви преписката за запознаване и отделно ви 

уведомявам, че ще бъде насочено към ръководителя звено „Правна 

дейност“, за да се предприемат действия по обявяване на Акт № 3 по 

реда на чл. 496а от Изборния кодекс, а именно да бъде публикувано 

съобщение в съответния раздел на сайта на Централната 

избирателна комисия, за да може да продължи 

административнонаказателното производство по съответен 

процесуален ред. Това е по преписката, която ви докладвах. 

Следващото, което искам да ви докладвам, е с вх. № НС-17-

114-1/26.06.2024 г. Това е писмо, именувано „жалба“, но по 

естеството си представлява сигнал. Сигналът е във връзка с действия 

на ОИК – Вълчедръм, по повод преписка, която и преди е била 

разглеждане в Централната избирателна комисия. 

Припомням на Комисията, че с вх. № ЦИК-МИ-17-114 на 

18 април, обърнете внимание, при нас е постъпил сигнал от същия 

сигналоподател, както и в настоящия момент, който ни уведомява, 

че в ОИК е постъпило писмо с решение на Комисията за 

установяване на конфликт на интереси, с което ОИК е уведомена за 

решението за конфликт на интереси по отношение на кмета на 

община Вълчедръм. Указано е, че трябва да бъде освободен от 

заеманата длъжност. 

Общинската избирателна комисия на свое заседание се 

произнася, като решението е с отказ да бъдат прекратени 

правомощията на кмета на община Вълчедръм, като единственият 

мотив, посочен в решението, видно от публикуваното на сайта на 

ОИК – Вълчедръм, е, че няма данни за това дали е влязло в сила 

решението на КПКОНПИ. При извършена справка от моя страна в 

интернет на сайта на съответните органи се установява, че 
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решението на КПКОНПИ с № РС-51-03-23-19/26.02.2024 г. е било 

обжалвано от заинтересованото лице пред Административен съд – 

Монтана, който със свое Определение № 592 от 23 април 2024 г. 

оставя жалбата без разглеждане като недопустима. Оттам нататък 

няма информация по отношение на тази преписка и дали това 

определение е било обжалвано по съответен ред, но така или иначе 

Централната избирателна комисия е изпратила писмо до ОИК – 

Вълчедръм, да изрази становище по казуса и да уведоми 

Централната избирателна комисия. 

Към настоящия момент становище и уведомяване на 

Централната избирателна комисия няма. Тъй като сайтът на ОИК не 

съдържа никаква друга информация след последното им решение от 

месец април, не става ясно какво точно е извършила ОИК. 

В тази връзка ви предлагам отново да изпратим писмо до 

ОИК – Вълчедръм, с което изрично да им бъде указано, че ако в 

рамките на разумен срок – предлагам това да бъде 7-дневен, не 

предприемат действия по установяване на фактическата обстановка 

и уведомяване на ЦИК за предприетото, в това число да бъде 

поискана информация от Комисията за предотвратяване конфликт на 

интереси дали съответното решение е влязло в сила и ОИК да влезе 

в правомощията си и да изпълни разпоредените с Изборния кодекс и 

със Закона за местното самоуправление и местната администрация 

изрични правомощия, действайки в условията на обвързана 

компетентност, да се произнесе с акт по въпросния казус и 

незабавно да уведоми Централната избирателна комисия. 

Предлагам, ако това не бъде извършено в определения от 

Централната избирателна комисия срок, да бъде ангажирана 

административнонаказателна отговорност на цялата комисия, тъй 

като вече трети месец този казус няма никакво развитие и движение, 

още повече че буквално преди два месеца ЦИК е поискала 

информация от ОИК и те не само че нищо не са направили, но дори 

и не са се събрали на заседание, за да разгледат допълнително този 

казус. 
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Предложението ми за писмо е в този смисъл – да бъде 

указано на ОИК в срок, определен от Централната избирателна 

комисия, като моето предложение е 7-дневен, да подадат 

информация докъде е стигнал казусът, да се изиска от КПКОНПИ 

информация за влязло или не влязло в сила решение и съобразно 

този  резултат да се произнесат. 

Ако не получим обратна връзка и обяснение от ОИК – 

Вълчедръм, на същата да бъдат наложени административни 

наказания. Това е предложението ми. Ако имате други, да ги 

обсъдим. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

предложението. Има ли изказвания?  

Ако няма различни становища, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колега Томов, заповядайте в жалби и сигнали. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви жалба 

от госпожа            Н. с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1575/26.06.2024 г. 

Госпожата се оплаква от това, че отивайки с дъщеря си в Бирмингам, 

не е намерила избирателната секция на посочения в сайта на 

Външно министерство адрес. 

Към момента не може да се направи справка за адресите на 

избирателните секции извън страната на сайта на Външно 

министерство. По принцип докладвам тази жалба или сигнал, не ми 

е ясно как е по-добре да го назовем, за сведение във връзка с това, че 

тя е подадена с копие до Централната избирателна комисия и е до 

министъра на външните работи, който оглавява компетентното 

ведомство, което би следвало да направи проверката по случая. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

приключихме с точката: Доклади по дела, жалби и сигнали. 
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Връщаме се в точка втора: Доклади по административни 

преписки. 

Колега Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

подготвен проект на писмо до Сметната палата – папката е с такова 

наименование „до СП“. Отново е във връзка с извършвания одит и 

писмото е адресирано до ръководителя на одитния одит. 

Допълнително предоставяме писмо с изх. № ЦИК-06-2-

40/09.06.2023 г. Предлагам да одобрим изпращането на това писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

предложението. 

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка с вх. № 

ЦИК-25-138/27.06.2024 г. въз основа на постъпили фактури от 

Печатницата на БНБ по изпълнение на Договор № 18 и Договор 

№ 19 от тази година за изработка и доставка на хартиени бюлетини, 

както и за доставка на ролки със специализирана хартия за машинно 

гласуване.  

Работата по двата договора е приета с протоколно решение на 

Централната избирателна комисия. Извършена е цялостна проверка 

и на представените фактури. Представени са контролни листове по 

тях, приложени към докладната записка. 

В тази връзка наред с възнагражденията по договорите следва 

да одобрим разхода за изплащане на таксата към Министерството на 

финансите съгласно тарифа по наредбата за осъществяване на 

контрол по отпечатване на ценни книжа (Тарифа 12). Посочена е 

стойността, а това е в размер на 5% от стойността на договора. 
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В тази връзка ви предлагам да одобрим предложението за 

изплащане по двете фактури съгласно посочените размери в 

контролните листове. Освен това да одобрим освобождаването на 

банковите гаранции по договорите чрез връщането им на 

Печатницата на БНБ. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, 

чухте предложението. 

Моля за вашите изказвания. 

Ако няма, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, връщам на доклад писмото от „Сиела Норма“ АД с 

вх. № МИ-15-354-39. След като бяха проверени екраните, те 

съответстват на изискванията, предлагам да ги одобрим и да 

уведомим с писмо „Сиела Норма“ АД за това. 

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колега Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, във вътрешната 

мрежа в моя папка има проект на решение. На предходно заседание, 

проведено на 21 юни, ви докладвах, че е постъпило заявление от 

Валерия Петрова-Василева, в качеството й на член на ОИК – 

Куклен, с което ни информира, че желае да бъде променено 

фамилното й име, като към Петрова да бъде добавено Василева, тъй 

като е сключила граждански брак през 2024 г., поради което е 

настъпила промяна във фамилното й име. 
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Приложени са удостоверение за сключен граждански брак от 

1 юни 2024 г. и лична карта с новото й фамилно име. 

Тогава ви докладвах и след като направих справка в 

деловодството на ЦИК, прецених, че – такава е била и досегашната 

практика на Централната избирателна комисия – тази промяна 

трябва да бъде извършена с нарочно решение. 

Предлагам на вашето внимание проект на решение относно 

изменение на Решение № 2104-МИ/29.08-2023 г. на Централната 

избирателна комисия. 

С вх. № ЦИК-МИ-11-199-1/20.06.2024 г. в ЦИК е постъпило 

писмо от Валерия Иванова Петрова-Василева – член на ОИК – 

Куклен, област Пловдив, с което ни уведомява за фактите, с които 

преди малко ви запознах. 

Приложени са оригинали на препис-извлечение от акт за 

сключен граждански брак, издаден от община Пловдив, и копие от 

лична карта. 

След извършена служебна проверка по досието на ОИК – 

Куклен, се установи, че с решението от 29 август 2024 г. ЦИК е 

назначила Валерия Иванова Петрова за член на ОИК.  

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 1 и 2 от 

Изборния кодекс предлагам Централната избирателна комисия да 

вземе решение, с което да измени Решение № 2104-МИ/29.08.2023 г. 

като фамилното име на члена на ОИК – Куклен, област Пловдив да 

се чете Петрова-Василева и се анулира издаденото й удостоверение. 

На Валерия Иванова Петрова-Василева да бъде издадено с 

новото фамилно име. Това е предложението ми. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, има ли 

изказвания по направения доклад? 

Процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Решението е № 3513-МИ/27.06.2024 г. 

Колега Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, получена е докладна записка от 

изпълняващия длъжността директор дирекция „Администрация“ с 

вх. № ЦИК-25-137/27.06.2024 г. относно плащането на постъпила в 

Централната избирателна комисия фактура по Договор № 5 от 

9 април 2024 г. на АДВЕР ТЕХ ООД, които бяха изпълнители във 

връзка с разяснителната кампания на Централната избирателна 

комисия за изборите на 9 юни 2024 г. 

Фактурата е на стойност 56 640,00 лв. с ДДС и тя е за 

плащане по този договор.  

Работата по договора приехме с протоколно решение на ЦИК 

по Протокол № 553 от 25 юни 2024 г. Приложен е и контролен лист 

с мнение за законосъобразност на този разход, повтарям, в размер 

на 59 640,00 лв. 

В тази връзка предложението в докладната записка е да 

одобрим разхода и да разрешим извършване на плащането по тази 

фактура. В бюджета на ЦИК има налични средства по план-сметката 

за изборите за членове на Европейски парламент и за Народно 

събрание за това плащане. Благодаря. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

предложението. 

Има ли изказвания? Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към четвърта точка: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, господин 

председателстващ. 
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Колеги, в днешната папка в раздел „Медийни пакети“ са 

публикувани всички искания и документите, свързани с медийните 

пакети, които е изпълнила Българска национална телевизия. 

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-3/2 е постъпило искане за изплащане 

на сумата по договор, сключен между БНТ и ПП „Ние идваме“. 

Стойността на фактурата, която е представена, е 13 500,00 лв. 

с ДДС или 11 250,00 без ДДС. 

Налични са всички необходими документи, включително 

контролен лист, приемо-предавателни протоколи, както и 

материални носители, доказващи изпълнението на услугите по 

сключения договор. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колега Димитров, продължете. 

Моля колегата Матева да води за малко заседанието. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-372 е 

постъпило искане от БНТ за изплащане на фактура на стойност 

13 500,00 лв. с ДДС или 11 250,00 лв. без ДДС по изпълнение на 

договор, сключен от медийния доставчик БНТ и КП „Синя 

България“. 

Комплектът от документи, който е представен, е пълен, 

включително приемо-предавателен протокол, контролен лист към 

фактурата. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, становище? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-384/3 от 

18.06.2024 г. е постъпило искане за изплащане на фактура на 

стойност 9 000,00 лв. с ДДС или 7 500,00 лв. без ДДС от медийния 

доставчик БНТ по договор, сключен между доставчика и коалиция 

„Граждански блок“. 

Представени са необходимите документи и материален 

носител, доказващ изпълнение на програмата, както и приемо-

предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-373/3 от 

18.06.2024 г. е постъпило искане за изплащане на медийна услуга по 

договор между БНТ и ПП „ВМРО-Българско национално 

движение“. 

Приложени са приемо-предавателен протокол, диск със 

записи, оригинална фактура, както и контролен лист към нея. 

Предлагам да одобрим изплащането на сумата от 9,000 лв. с 

ДДС и 7 500 лв. без ДДС. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Становища има 

ли? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-374/3 от 

18.06.2024 г. е постъпило искане за изплащане на фактура по 

договор за медийна услуга между БНТ и КП ЛЕВИЦАТА! 

Имаме приемо-предавателен протокол, приложение към 

протокола за приемане изпълнението, дискове, фактури, най-вече 

фактура в оригинал, както и контролен лист към нея. 

Сумата за плащане е в размер на 16 692,00 лв. с ДДС или 

13 910,00 лв. без ДДС. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Становища? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-381/3 от 

18.06.2024 г. е постъпило искане за изплащане на фактура по 

договор между БНТ и КП „Солидарна България“. 

Представени са протокол, приложение към протокола, 

дискове със записи, оригинална фактура на стойност 30 876,00 лв. с 

ДДС или 25 730,00 лв. без ДДС. 

Към фактурата имаме контролен лист, предлагам да одобрим 

изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-413 е 

постъпила за изплащане фактура на стойност 27 000,00 лв. с ДДС 

или 22 500,00 лв. без ДДС по сключен договор между БНТ и КП 

„Коалиция на розата“. 

Представени са необходимите документи, включително 

контролен лист, приемо-предавателен протокол и материални 

носители, доказващи изпълнението на договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-473/3 от 

18.06.2024 г. е постъпило искане за изплащане на фактура по 

договор за медийна услуга между БНТ и ПП „Български гласъ“. 

Стойността на фактурата е 3000,00 лв. с ДДС или 2500,00 лв. 

без ДДС.  

Представени са необходимите документи, включително и 

контролен лист към представената фактура. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-146/3 е 

постъпило искане за изплащане на фактура по договор между БНТ и 

ПП „Коалиция на розата“ на стойност 10 128,00 лв. с ДДС или 

8 440,00 лв. без ДДС. 
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Представени са необходимите съпътстващи документи, 

включително контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-119/3 от 

18.06.2024 г. сме получили искане за изплащане на фактура на 

стойност 7 128,00 лв. с ДДС или 5 940,00 лв. без ДДС по договор, 

сключен между БНТ и КП ЛЕВИЦАТА! 

Налични са всички необходими документи, включително и 

носители, доказващи изпълнение на услугата. 

Предлагам да одобрим фактурата, както е представена. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, процедура 

по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-181/3 от 

18.06.2024 г. е постъпило искане от БНТ за изплащане на фактура по 

договор, сключен между единия доставчик и КП ЛЕВИЦАТА! 

Стойността на фактурата е 2 376,00 лв. с ДДС или 1980,00 лв. 

без ДДС. Представени са необходимите документи. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-215 е 

постъпило искане от медийния доставчик БНТ за изплащане на 

фактура на стойност 3 564,00 лв. с ДДС или 2 970,00 лв. без ДДС по 

договор, който БНТ е сключила с КП ЦЕНТЪР. 

Представени са необходимите документи, които доказват 

изпълнение на договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-373 е 

постъпило искане за изплащане на фактура на стойност 10 500,00 лв. 

с ДДС или 8 750,00 лв. без ДДС за договор, сключен между БНТ и 

ПП „ВМРО-БНД“. 

Приложени са необходимите документи, включително 

приемо-предавателни протоколи, носители, доказващи изпълнението 

на услугата. 

Предлагам да одобрим изплащането на така представената 

фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-374 е 

постъпило искане за изплащане на фактура по договор между БНТ и 
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КП ЛЕВИЦАТА! Стойността на фактурата е 9 564,00 лв. с ДДС или 

7 970,00 лв. без ДДС. 

Представени са необходимите документи. Към фактурата е 

приложен контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, нека да 

гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-381 е 

постъпило искане за изплащане на фактура на стойност 9 000,00 лв. 

с ДДС или 7 500,00 лв. без ДДС за договор, сключен между БНТ и 

КП „Солидарна България“. 

Представени са необходимите документи, включително и 

контролен лист към фактурата и приемо-предавателни протоколи, 

материални носители, доказващи изпълнението на договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-384 е 

постъпило искане за изплащане на фактура по договора, сключен 

между БНТ и КП „Граждански блок“.  

Стойността на фактурата е 10 500,00 лв. с ДДС или 8 750,00 

лв. без ДДС. 

Представени са необходимите документи, включително и 

контролен лист към фактурата. 

Предлагам да одобрим изплащането на фактурата. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-413 е 

постъпила фактура на стойност 12 000,00 лв. с ДДС или 10 000,00 

лв. без ДДС. Фактурата е издадена по договор, сключен между КП 

„Коалиция на розата“ и БНТ. 

Представени са необходимите документи, доказващи 

изпълнението на договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на така представената 

фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-100 е 

постъпило искане за изплащане на фактура на стойност 10 692,00 лв. 

с ДДС или 8 910,00 лв. без ДДС по договор, сключен между БНТ и 

КП ЛЕВИЦАТА! 

Представени са необходимите документи към оригиналната 

фактура, има и контролен лист, приемо-предавателен протоколи  

материален носител, доказващ изпълнението на договора, медиен 

план. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, процедура 

по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-104 е 

постъпило искане за изплащане на фактура по договор, сключен 

между БНТ и ПП „ЗА ВЕЛИКА БЪЛГАРИЯ“.  

Стойността на фактурата е 10 716,00 лв. с ДДС или 8 930,00 

лв. без ДДС. 

Налични са необходимите документи, показващи изпълнение 

на сключения договор по медийния план, както и контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-125 е 

постъпило искане за изплащане на фактура на стойност 13 692,00 лв. 

с ДДС или 11 410,00 лв. без ДДС по договор, сключен между БНТ и 

КП „Коалиция на розата“. 

Представени са необходимите документи, контролен лист, 

приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-133 е 

постъпило искане за изплащане на договор за медийна услуга, 

сключен между БНТ и ПП „Ние идваме“. 
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Стойността, която трябва да бъде изплатена, е 3000,00 лв. с 

ДДС или 2500,00 лв. без ДДС. 

Представени са необходимите документи, включително 

контролен лист към фактурата, приемо-предавателни протоколи. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМТИРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-145 е 

постъпило искане за изплащане на фактура на стойност 13 614,00 лв. 

с ДДС или 11345,00 лв. без ДДС по договор, сключен между ПП „ЗА 

ВЕЛИКА БЪЛГАРИЯ“ и БНТ. 

Имаме необходимите доказателства за изпълнение  на 

медийния план по договора, контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на така представената 

фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП-18-168 е 

постъпила фактура по договор, сключен между КП ЛЕВИЦАТА! и 

БНТ.  

Стойността на фактурата е 4 752,00 лв. с ДДС или 3 960,00 

лв. без ДДС. Налични са контролен лист към тази фактура, както и 

необходимите документи, доказващи изпълнение на договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 



39 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-188 е 

постъпило искане за изплащане на фактура на стойност 6 396,00 лв. 

с ДДС или 5030 лв. без ДДС по договор, сключен между БНТ и КП 

„Солидарна България“. 

Приложени са приемо-предавателен протокол, дискове със 

записи, както и оригинал на фактурата, придружена с контролен 

лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на така представената 

фактура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, процедура по 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, с това приключихме точката: Медийни пакети. 

 

Преминаваме към пета точка от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Колега Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

с вх. № МИ-27-56/20.06.2024 г. искане от ОИК – Кнежа, за 

изплащане на възнаграждения за дадено едно дежурство и 

проведено едно заседание през месец юни във връзка с предсрочно 

прекратяване пълномощията на общински съветник и обявяване за 

избран следващия от листата на съответната политическа партия. 
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Към преписката са приложени всички изискуеми документи, 

налични са контролен лист и счетоводна справка. Сумата е в размер 

на 931,00 лв. 

Предлагам ви да я одобрим за ОИК – Кнежа. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

предложението. 

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, още едно искане за 

изплащане на възнаграждение ви докладвам. С вх. № ЦИК-МИ-27-

60/21.06.2024 г. от ОИК – Омуртаг, за проведени две заседания и три 

дежурства в периода 19 май – 6 юни 2024 г. във връзка със съдебни 

дела от Административен съд – Търговище, и процесуално 

представителство пред Върховен административен съд, както и за 

предсрочно прекратяване пълномощията на общински съветник и 

обявяване на следващия в листата. 

Приложени са всички изискуеми документи. Сумата е в 

размер на 1961,75 лв. Налични са контролен лист и счетоводна 

справка. 

Предлагам ви да одобрим тази сума за ОИК – Омуртаг. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, ако няма 

изказвания, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, приключихме с тази точка. 

Връщам в Административни преписки. 

Колегата Димитров. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, Ви господин 

председателстващ. 

Колеги, постъпила е докладна записка относно писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-15-1569/25.06.2024 г., с което „Информационно 

обслужване“ АД е предложило Централната избирателна комисия да 

подпише приемо-предавателен протокол за изпълнение на Договор 

№ 17 от 27 май в т. 1, буква „а“ – „г“, в тази част от предмета на 

договора. 

Докладната записка подробно описва всички дейности, 

извършени по този договор, както и предоставените документи, 

приетите решения на ЦИК, свързани с изпълнение на този договор. 

Заключението в докладната записка е предвид извършения 

анализ за изпълнение на дейностите, предлага Централната 

избирателна комисия да приеме изпълнението на договора по т. 1.1, 

буква „а – „г“ и да упълномощим председателя да подпише 

представения приемо-предавателен протокол, получен със 

съответния входящ номер. 

След подписване на този протокол по т. 6, т. 2 от договора и 

представена фактура от Изпълнителя изплащането да се извърши в 

срок от 10 дни. Това е предложението в тази докладна записка. 

Има множество документи – знаете, че Договор № 17 

обхваща цялата дейност по обработка на резултатите, както и по 

подготовката, включително създаването на бази данни с местата за 

гласуване, назначаването на комисии, функционалности, свързани с 

отделните районни избирателни комисии, както и в ЦИК въвеждане 

на резултатите, тяхното периодично оповестяване, функционалност, 

даваща право на гражданите да извършват проверка на 

съдържанието на подписките и всички други бази данни – списъкът 

е доста дълъг. 

Предлагам да приемем решение, с което да одобрим 

предложението да бъде подписан приемо-предавателният протокол. 

Колеги, тъй като в представените копия от приемо-

предавателния протокол за Възложителя фигурира името на 
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Камелия Нейкова – председател на ЦИК, предлагам да 

упълномощим Емил Войнов – заместващ председателя на ЦИК, да 

подпише този приемо-предавателен протокол. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, чухте 

предложението на докладчика. Има ли изказвания? 

Ако няма, моля, процедура по гласуване. 

 Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

днешното заседание и насрочвам следващото за утре, 28 юни 2024 г., 

от 14,00 ч. 

 

(Закрито в 13,10 ч.) 

 

 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Емил Войнов 

 

   СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

  


